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PROCES VERBAL

incheiat astdzi29.08.2022 la sediul Consiliului Local Berevoe;ti, cu prilejul
linerii;edinfei ordinare de lucru.

$edinfa incepe la ora 1600, particip6 12 consilieri din l3 in funclie .Lipseqte
d I consilier Herfa Irinel. La qedinld participd d-l primar Proca Florin Bogdan Ei d
na secretar general Leca Andra .$edin!a este legal constituitS, aceasta a fost legal
convocati de primarul comunei Berevoeqti prin adresa nr.51 50123.08.2022.

Preqedintele de qedin!6 este d-1. consilier Nimard Vasile care ialoc la prezidiu
qi prezintl proiectul ordinii de zi:

l.Prezentarea procesului verbal de la qedin(a anterioari, prezintl
doamna secretar general Leca Andra.

2.Proiect de hotir6re privind aprobarea suplimentlrii achizi(ion[rii de
{eavI gi echipamente necesare pentru realizarea sistemului de alimentare cu
api Stafie pompe Berevoegti-Bazin Strimbu.

3.Analizi gi discufii privind Regulamentul de funcfionare al re{elei de
canalizare.

4.Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 4 puncte qi este aprobat in
unanimitate..

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
gedinlei care s-a desfdEurat in data de 19.08.2022.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu 9
voturi pentru qi 3 ablineri din partea d lor consilieri Badea Vasile Robert, Busuioc
Gheorghe gi Moiceanu George Nicolae.
2 Proiect de hotlr6re privind aprobarea suplimentlrii achizi(ionirii de feavi qi
echipamente necesare pentru realizarea sistemului de alimentare cu apI Stafie
pompe Berevoeqti-Bazin Str6mbu.
Sunt prezentate: proiectul de hotlr0re , referatul de aprobare gi raportul de
specialitate .Prezinti d-na secretar Leca Andra.
D-l Viceprimar:Dup[ cum qtili am avut acel obeictiv de investitie la inceputul anului,
am fEcut o achizilie din suma pe care am avut o ,del800ml de conductd, este vorba
de alimentarearezervorului din Strdmbu cu pompa pe care am primit o cu titlu gratuit
de la primdria Godeni , am considerat ci este nevoie de o noud re{ea ,sd fie de calitate
qi s[ alimentim rezervorul din Strdmbu.Cu siguranld este o investitie bun6.Am
achizilionat 1800m1 de conductd ,din mdsuritorile noastre sunt aproximativ
2000m1.Avem nevoie de echipamente electrice ,ne trebuie debimetru pt clorinare



obligatoriu, sipape de sens, nu qtim exact de la inceput ce mai aparc pe parcurs
,sperdm 95 i dim drumul cdt mai repede, sd l punem in funcJiune.
D-l Schioapa:$i pompa aceasta, a doua pomp6 de unde iaapd, din acelaqi put?
D-l Viceprimar:Nu e putul Godenilor
D-l Busuioc:Deci Godeni nu se mai alimerrt,ezd de aici?
D-l Viceprimar:Au fbcut un sistem de alimentare cu apd gi I au modernizat
D-l Busuioc:Deci se mai alimentezd sau nu de la noi?
D-l Viceprimar:Da, au 2 pompe, una in Malu, una in Godeni
D-l Busuioc:Aici, in fata primdriei sunt 2 tevi uriage, eu jin minte cdnd m am racordat
era Catincu gi a venit neapdrat si ne brangSm la cea de a doua
D-l Viceprimar:Era tur gi retur
D-l Busuioc:Da, gi acum in ce stadiu se afld sau cum...?

,^ D-l Viceprimar:Turul gi returul vin aga:sistemul de distribuJie de alimentare cua pad
se duce in Lutul Alb din Lutul Alb in Strdmbu din Strdmbu plecau 2 conducte qi se

separa o parte se duce cdtre Mdneqti gi o parte urcd pe Valea Satului pen6 la Bdrgoci.
D-l Badea:Nu am inleles deci noi avem pt 1800m
D-l Viceprimar:Da, atdtia bani am avut cdnd s a fbcut achiziliade !eav6, am avut o
sum[ la inceputul aanului ,600milioane
D-l Badea:Aceastd sum[ s a consumat?
D-l Viceprimar:Mai avem
D-l Badea:$i noi astdzi ce aprobdm, ce sum[ aprobdm, ce vrem sd
cump6r6m?Trebuie sd avem suma
D-l Viceprimar:Venim cu suma la final
D-l Badea:Eu am inleles cd lucrarea este eficientd pentru cd o sI asigure apa pt toli
cetdlenii din localitate, e foarte bine sI se fac[ dar trebuie s5 qtim gi suma
D-l Viceprimar:E adev6rat dar nu pot s[ gtiu

^ D-l Badea:Bun nu gtim suma dar dvs ali spus sd vedem de unde ludm banii, noir \ aprobdm dar nu qtim de unde ludm banii
D-l Viceprimar:Bani avem la rectificare
D-l Badea:La gedinla ordinard de data trecutd cdnd am vorbit de proiectul nostru de
realizarea parcului in Ndvrap tot aqa vorbeam de sumd, trebuie s5 avem o sum[ sE
putem s6 o prindem in proiectul de hotdrdre.Noi cdnd ludm o hotdrdre trebuie sd gtim
suma qi ce se cumpdr[ din aceastl sumd gi de unde lu[m banii , adicd, de unde vor fi
asigurali banii pt acest proiect de hotSrdre.
D-l Viceprimar:Am zis sd avem acceptul dvs intdi
D-l Busuioc:in hotirdre avem clar deci noi gtim ce votdm , se aprobi suplimentarea
cu 300 m de teavd
D-l Viceprimar: $i echipamentele necesare
D-l Badea:Dar trebuie sd gtii gi cdt costd, suma, de unde o ludm?!



D-l Viceprimar:Dacd fbceam cu o firmb autofizatd, aveam un proiect, un devizo dar
atdta timp cdt am fbcut o pe buget local cu banii nogtri, sudura , sdpdtura nu le mai
plStim .Nu gtim de la inceput c6t ne duce, pe parcurs vedem.Stalia de clorinare o sd
o iau cu o firmd autorizatd, qi o monteazd dar debimetre, robineli, instala!6[, putem
s5le facem noi, electricele la fel, amzis s[ mergem pe costuri cdt mai mici
D-l Badea:Important este cd ne ocupdm de investilii cd o problemd importantd a
cetitenilor e pe cale sE se rezolve, sE se fac6, sistemul este imbdtrdnit, trebuie sd
facem lucrSri ca s[ cum le am face la noi acas6, de calitate.
D-l Viceprimar:Exact
D'l Badea:Prin aceastdlucrare se asigurd apapt cetdteni?
D-l Viceprimar: Cu sigurantd
D-l Badea:Dar spilStoiaa avut probleme cu apa varaaceastd?
D-l Viceprimar:Da
D-l Badea:in felul acesta se rezolvd problemele?
D-l Viceprimar:Spildtoria este racordxdla sistemul de ap[ Berevoegti nu Ungureni
iar dacdBerevoeqtiul nu a avut api nu a avut nici sp6l6toria
D-l Badea:D I primar mi a spus cd se alimentezd din Ungureni
D*l Viceprimar:V am spus de unde se alimenteazd
D-l Badea:Am foarte mare atenlie asupra spldl[toriei pt cd nu gtiu cdti bani aceastd
splSlStorie aduce la bugetul comunei.A spus cd 90 milioane cdnd I am intrebat eu in
primdvard gi am aflat defapt 25 milioane a dat.
D-l Viceprimar:Nu gtiu
D-l Badea:O s[ cerem la contabilitate s5 vedem cdti bani aceastd spdldtorie aduce in
bugetul local , pt cdnoi lu[m apa de la cetdteni
D-l Bumbeneci:$tili ci avem oameni care nu au pl[tit nicodatd apa?l
D-l Badea:$tiu, sunt din familia primarului
D-l Bumbeneci :Nu neapdrat
D-l Badea:Andrei Proca are apometru?
D-l Viceprimar:Nu qtiu
D-l Badea:Aqteptdm de la oamenii atndrati s[ pldteascd qi noi care avem nigte bani
in spate nu suntem in stare s5 pldtim apa.Au stat oamenii 2 ani de zile de pe Fala
Cdmpului sd nu se spele nu si au putut sp161a rufele dar la spdlStorie lucrurile au mers
foarte bine gi apoi md trezesc cu bani pulini in bugetul local incasati de la aceast[
sp616torie
D-l Busuioc:Avdnd in vedere cd se monteazd, aceast[ conductS,nu se poate monta gi

un hidrant, undeva?
D-l Viceprimar:Nu am luat in calcul.E o idee bun6, putem sd 1 montSm l6ngi dig,
l6ng5 vale, da, putem s51 facem, nu m am gdndit dar putem s61 facem.



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatd H.C.L. Berevoegti nr.42 din
29,08,2022,
3.AnalizI gi discufii privind Regulamentul de func(ionare al relelei de
canalizare.
D-l Viceprimar:V am pus acest regulament spre analizd,puteti veni cu completdri,
modificdri, nu este bitut in cuie, dacd aveli idei, sugestii.La timpul potrivit vom
stabili qi o taxi de brangare.
D-l Primar:Din punctul meu de vedere va fi o taxd modicd
D-l Busuioc:Apele pluviale se pot bdgain canalizare?
D-l Viceprimar:Teoretic nu, din gospodirii nu
D-l Badea:Firma care a fost constituitA funclioneazd?

n D-l Viceprimar:Deocamdatd releaua de canalizare ne va fi predati nou6, noi o lu6m
in primire
D-l Primar:Noi trebuie sd 1u5m avizul de funclionare de la Apele Romdne gi de la
ANRSC
D-l Badea:Eu am inleles din regulament cE racordarea se face de cdtre acesti firmd
D-l Primar:Se poate face gi de aceast[ firm6 daci avem personal autorizat sau se
poate face de cdtre fiecare persoand in parte doar cu avizul nostru al primdriei
D-l Badea:Firma asta funclioneazd?
D-l Primar:Nu am predat alimentarea cu ap6 in primul rdnd alimentarea cu apd dupd
aceeacanalizarea vrmemd sb o d6m la firma ,pendnu luim avizulnoi gi autorizalia
de la Apele Romdne nu o putem da
D-l Badea:Stabilirea prelului mc apd cine il face?
D-l Primar:ANRSC ul ,dup ce avem avizul lor in prealabil noi putem sd ludm
hotirdre pe mc
D-l Badea:$i ulterior firma nu poate s[ ceard mdrirea pretului?n D-l Primar:inainte de avizul ANRSC , nu 
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D-l Busuioc:Avizul 6sta cdnd se d[, odatd pe an, cdnd?
D-l Primar:C6nd se depune documentatia
D-l Viceprimar:Noi avem 2,5lei acum, noi o dlm c[tre firmd la pretul de2,5 lei, ei
nu pot si m[reasc[
D-l Primar:E posibil cdnd depui documenta\iala ANRSC s5 nu i1i mdreascd pretul
dac[ nu se justificd pe cheltuieli
D-l Busuioc:in ce constd documentalia asta?
D-l Viceprimar:Toate cheltuielile, salarii, energie electricd pe 12 luni
D-l Badea:Salariile cui?
D-l Primar:Salariatilor, firma are in organigram6 4 posturi dar nu funclioneazd"incd,
nu s au delegat incd serviciile.Totul se face prin hot[rdrea Consiliului local, nu putem
modifica prelul la apd pdnd nu avem avizul de la ANRSC qi avizul consti in toatd



documentalia depus[ de noi pe ultimele 12luni cu salarialii, cu energia electricd cu
tot ce tine de autorizatii, avize, stalii de clorinare, clorul, toate cheltuielile.$titi cdt
suntem sustenabili cu alimentare cu apd dacd am incasa 2,5\ei sau 3 lei maxim dar
noi nu incasdm.Avem 20 mii mc de apd pompali pe fiecare lund punem 3 lei ne
ducem in 60mii lei , am putea fi sustenabili pe 3 lei dar problema se pune cum
incasim noi 20mii mc pt cd sunt foarte mu{i care au racorduri duble, sunt foarte
mulli care nu plitesc
D-l Badea:$i pe l6ngi astea sunt qi pierderile
D-l Primar:Da, exact.Noi degeaba vrem sd facem 4lei dacd, nu avem documente
justificative in spate
D-l Badea:Dar ulterior se poate?
D-l Primar:Dup[ ce ludm de exemplu avizul pe 3 lei anul acesta mergem pe 3 lei la
anul poate putem sE o facem 3,5 lei dacd avem documente justificative.Acest
regulament I am pus in analizd,pt ci suportd orice modificare gi orice discutie, dacd
aveli idei , propuneri s[ le punem in regulamentul acesta
D-l Badea: $i incasarea?
D-l Primar:Am discutat gi cu alte primdrii, se citesc apometrele lunar qi se emit
facturi cu termen de p1at6, dacd nu pldtesc ii debrangezi de la relea
D-l Busuioc:Asta inseamnd contract
D-l Primar:Da, se vor face contracte cu firma , oricum cdnd se va pleca qi vom delega
serviciul de alimentare cu apd se vor citi apometrele pe zero , se vor sigila din nou
qi atunci o sd incercdm s[ i depist[m pe cei cu racorduri duble sau care nu au deloc
apometre.La Priboieni 4 lei mc ap[ gi 4,5 lei canalizarea
D-l Badea:ANRSC ul stabililegte pretul la ce?
D-l Viceprimar:$i la apd qi la canalizarc
D-l Primar:Trebuie sE iei separat apa potabilA qi apa menajerd.S[pt[mdna viitoare
avem disculii cu constructorul sd recepfiondm lucrarea, lucrarea este fEcut6, este
funcfiona16, trebuie s[ facem procesul verbal de recepfie la terminarealucrdrilor, sd
chemim ISC u1.Dup6, aceea trebuie sd autorizdm canalizarea ca serviciu.Dupd ce
vom avea avizul de la Apele Romdne qi autorizalia atunci putem sI o ddm la firm6,
pdnd atunci nu putem.Dup[ ce o reception6m oamenii pot veni la prim[rie sd depuni
cereri pt racordarea la releaua de canalizare.
D-l Badea:Oamenii vor sd gtie prelul
D-l Primar:Prelul nu il qtim
D-l Schioapa:V a1i uitat pe camere cine aruncd gunoi, i a{i identificat?
D-l Viceprimar:Da, sunt dou6 persoane
D-l Busuioc:S au aprobat cele 3 proiecte cu asfaltarea, canalizarea, care sunt pagii,
vreau sd gtiu cdnd se incepe, c6nd incepe canalizarea, excayarea pe partea de la
primdrie p6ndla stadion unde s a oprit?!



D-l Primar:Dacd vorbili doar de partea aceea este lucrarea de extindere retea
canalizare nu ce am primit pe Anghel Saligny.Este semnat ordinul de incepere, mai
dweazd o sdpt6mdnl cred proiectarea gi cred c[ in maxim I lund se va incepe
lucrarea
D-l Busuioc:Deci maxim 1 octombrie
D-l Primar:Da, la extinderea de re{ea canalizarc pe l,7km.La cealaltd pe Anghel
Saligny nu qtim exact, trebuie depusd toatd documenta\iape platrformd qi dup[ ne
convoacd la semnarea contractului
D-l Busuioc:O altd problem[ ,aq vrea sI vedem gi noi actul oficial de schimb al
terasamentului cdii ferate cu d I Haralambie qi sI ne prezinte d na contabil ,am inleles
c6 s a fbcut casarea la acea autobasculantd, vrem qi noi seria de sagiu qi cdnd s a
casat?

D-l Primar:Nu este casatd, este la garaj la mind
D-l Pislaru:A fost o disculie sd o casdm
D-l Primar:Da,putem sd o casdm
D-l Busuioc:Agtept de pe data de 5 mai, a fost format6 o comisie odati cu sesizarea
d nei Adela Moiceanu gi nu s a fbcut procesul verbal nici pdnl astdzi.
D-l Badea:Md gdndeam sE ddm o hot[rdre de Consiliu local s[ stabilim clar zhn
comunei
D-lP6una:15 august
D-l Badea:Trebuie s61eg5m aceastd zi de istoria 1oca1it51ii, 15 august nu se leagd de
localitate cu nimic
D-l Primar:Majoritatea zilelor comunelor se fac pe timpul verii
D-l Badea:Sd fix[m zin ct adevdrat a comunei.

Nemaifiind disculii in qedinfa de astdzi, preqedintele de qedinlE declard
inchise lucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1730.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Preqedi, Secretu, general,
NIMA Le ,a


